
Pan Bogusław Dębski: „Interesuje mnie sprawa wykorzystania kilkunastu 

zakupionych szynobusów. Co się z nimi dzieje, ile z nich jest faktycznie 

wykorzystywanych i na jakich trasach?” 

 


